
Referat af bestyrelsesmøde 17. maj 2021 i Sanddalsparken 

 

Deltagere: Børge, Rita, Ettie, Lisbeth, Dosta, Leif, Karsten, SAB, Rikke Fløjborg, SAB og Anne 

 

Dagsorden: 

1. Markvandring med Karsten Brandt og Rikke Fløjborg fra administrationen 

2. Skal vi holde Skt. Hans i år og hvordan hvis ja? 

3. Siden sidst 

4. Næste møde 

 

1. Markvandring 

Vi rykker for borde/bænkesæt, men det afventer placering af stilladser under renovering. Fliser til 

områderne skal op på beboermøde, før de kan lægges. 

Der arbejdes videre med forslag til etablering af lege/sportsfaciliteter i marken, når renoveringen er 

slut. 

Grill i marken tjekkes 

Fodboldmål repareres eller udskiftes - afventer placering af byggeplads. 

Budget for beplantning hæves fra 2022 til 15.000. 

Reservation af vaskemaskiner skal udløbe efter 15 min, hvis ikke taget i brug. 

Der mangler stole i vaskeriet under nr 3, samt slibning og lakering af bord 

Knallertgarager ryddes op, og der tages stilling til, om en kan ommærkes til biler. Evt 

prisforhøjelse, så lejen matcher biler skal op på beboermødet. 

Garagetage udskiftes i 2022 

LED-lys i opgange afventer renoveringen 

Yderdøre ind til kældre males i 2023 

Der rykkes for tidsplan for renovering. 

Der bliver beboermøde 24. august. 

 

2. Skal vi holde Skt. Hans i år og hvordan hvis ja? 

Vi venter til næste år med Skt. Hansarrangement, da vi gerne vil kunne holde det uden restriktioner 

og ikke vil risikere at sprede smitte. 

 

3. Siden sidst 

Der er besøg af Vand og affalds Infobil 29. maj kl. 13.  

 

4. Næste møde: 14. juni kl. 10.00 

 

Referent 

Anne 

 


